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• Overzicht VoE (voice of employee) => hogere participatiegraad dan vorige keren en met veel meer feedback. 
  
  
Business overzicht capsugel: 

• 15 zeer moeilijke maanden in de capsule business 
• Vraag pharma klanten eerste kwartaal goed maar een sterke drop in kwartaal 2 
• Vraag voor pandemie 50 à 55 miljard 
• Tijdens pandemie 60 à 65 miljard. Met een normale gemiddelde groei van 2 procent maakt dat de rest van de groei tijdens 

de pandemie voornamelijk stock opbouw was, waardoor de huidige vraag nu minder is. 
• ACG (concurrentie) verhoogt de capaciteit in europa met name in Kroatie. (8 productielijnen) 
• Ondanks daling inflatie toch hogere kost (grondstoffen, energie en personeelskost) 
• Algemene daling incomings met 50%  => momenteel nog lange levertijden door reeds gevuld orderboek 
• Zwakke incomings health & nutricion zal 6 à 8 kwartalen duren tot herstel (momenteel zijn we in kwartaal 5) 
• Pharma markt volgt altijd met vertraging: hier is de verwachting tot herstel van de incomings voor het derde kwartaal van 

2024. 
• Opstart van gelatine productielijnen in Colmar van 4 naar 6 lijnen. Dit om in te spelen op verkorten van de lange levertijden 

gezien ACG nu een voordeel heeft op dit vlak binnen europa. 
• Globaal hebben we wereldwijd 250 productielijnen , hiervan zullen er in het derde kwartaal van dit jaar 40 stil worden 

gelegd wegens de verminderde incomings. (Puebla en Indonesie) 
• Globaal 3050 mensen tewerkgesteld binnen CHI 
• Intentie was om te groeien met 30 à 40 mensen maar daling vraag heeft geleid tot reductie van personeel door verplichte 

vakantie (Puebla) , interims en niet kritische functies die niet opnieuw worden ingevuld. Hierdoor zitten we 70 à 80 mensen 
onder target wat naar het jaareinde de betrachting is om 100 FTE’s onder target te zitten. 

• Waar werven we nog wel mensen aan op dit ogenblik : operations, Greenwood en marketing. 
• Binnen de Sales afdeling werd het aantal niveau’s naar beneden gehaald (voornamelijk hoger management) 
  
            Uitdagingen voor de toekomst: 

1. Sneller en flexibeler 
2. Automatiseren & innoveren 
3. Digitaliseren 
  
  
  
Payroll : 
  
We hebben  goed personeel dat we trachten te behouden en daarom is een goede payroll van belang. 
De directie is momenteel niet tevreden met de stand van zaken ivm de payroll. 
  
Een degelijke analyse is voltooid. 
Manuele administratie moet tot een minimum worden beperkt door automatisatie. Dit is één van de 21 punten die gedefinieerd 
werden om aan te pakken. 
Momenteel wordt de mogelijkheid onderzocht bij andere partners zijnde SDWorx, Alight, Securex, Partena, Acerta en GroupS. 
Eind juni gebeurt een evaluatie om te kijken met welke partners we verder gaan. (aftoetsen van mogelijkheden en diensten) 
Eind december moet dan de beslissing vallen en een contract worden getekend met de uiteindelijke partner voor de toekomst. 
  
Er is met directie afgesproken dat infosessies worden georganiseerd waar iedereen de kans krijgt gerichte vragen en opmerkingen 
te stellen. 




